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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                        

ΝΟΜΟΣ ΗΛΕΙΑΣ           

ΔΗΜΟΣ ΠΥΡΓΟΥ 

ΑΥΤΟΤΕΛΕΣ ΓΡΑΦΕΙΟ 

ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α   

 

    Από το πρακτικό της υπ’ αριθμ. 47ης (τακτικής) συνεδρίασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου Πύργου. 
 
Αριθμ.Αποφ.  311/2019 
 

ΘΕΜΑ: Ενημέρωση της Δημοτικού Συμβουλίου από τον 

εκπρόσωπο της εταιρείας «ΜΕΣΟΓΕΙΟΣ» σχετικά με τη 

λειτουργία της προσωρινής ενδιάμεσης λύσης διαχείρισης 

των απορριμμάτων, μέχρι την έναρξη λειτουργίας του έργου 

«Κινητή Μονάδα Μηχανικής Ανακύκλωσης και 
Κομποστοποίησης Νομού Ηλείας» 

 

    Στον Πύργο, σήμερα την 14η του μηνός Οκτωβρίου του έτους 2019, ημέρα 

Δευτέρα και ώρα 19.00 μ.μ. το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου, συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του Λατσειου Δημοτικού Μεγάρου, ύστερα 
από την με αριθμ. πρωτ. 28248/10-10-2019  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του 

κ. Επαμεινώνδα Κυριαζή που δημοσιεύθηκε νόμιμα και επιδόθηκε σε κάθε Δημοτικό 
Σύμβουλο χωριστά και στο Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 65 όπως 
τροποποιήθηκε με το άρθρο 72 του Ν. 4555/2018 και 67 του Ν. 3852/10 (ΦΕΚ Α΄87/7-
6-2010), όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 Ν.4555/2018 (ΦΕΚ Α΄133/19-07-
2018). 
 

    Παρόντος και του Δημάρχου κ. Παναγιώτη Αντωνακόπουλου, o Πρόεδρος   
κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης, αφού προηγουμένως διαπιστώθηκε νόμιμη 
απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 33 ήτοι: 
 
  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Κυριαζής Επαμεινώνδας – Πρόεδρος 
Δημοτικού Συμβουλίου 

Ουδείς 

2. Κοτσώνης Νικόλαος 
 

3. Βγενόπουλος Ανδρέας 
 

4. Παπαδημητρίου Ιωάννης 
 

5. Αλικάκη – Τζανέτου Σπυριδούλα 
 

6. Αχτύπης Μαρίνης 
 

7. Σωτηρόπουλος Βασίλειος 
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8. Μεσσαλάς Δημήτριος 
 

9. Σπηλιωτόπουλος Ιωάννης  
 

10. Νικολούτσος Κων/νος – Επικεφαλής 
της παράταξης «Μαζί Μπροστά» 

 

11. Ανδριόλας Γεώργιος 
 

12. Σκαρτσιάρης Ανδρέας 
 

13. Χριστόπουλος Χρήστος  
 

14. Γεράνιος Κων/νος 
 

15. Λιατσής Δημήτριος – Αντιπρόεδρος 
Δημοτικού Συμβουλίου 

 

16. Καννής Ευστάθιος – Επικεφαλής της 
παράταξης «Μπορούμε» 

 

17. Θεοδώρου Νικόλαος 
 

18. Παναγόπουλος Βασίλειος  
 

19. Φραγκαντώνης Παναγιώτης 
 

20. Κωνσταντόπουλος Σπυρίδων 
 

21. Καράμπελας Αντώνιος – Επικεφαλής 
της  παράταξης «Πύργος –Έργο 

Πολιτών» 

 

22. Παναγόπουλος Ιωάννης  
 

23. Μπέλτσος Διονύσιος 
 

24. Ντοάς Θεόδωρος 
 

25. Κατελούζος Νικόλαος 
 

26. Αργυρόπουλος Ιωάννης του Γεωργίου 

– Επικεφαλής της παράταξης «Όραμα 

Δημιουργίας» 

 

27. Αργυρόπουλος Ιωάννης του Παναγιώτη 

– Γραμματέας Δημοτικού Συμβουλίου 

 

28. Κόρδας Θεόδωρος 
 

29. Αριστειδόπουλος Χαράλαμπος – 

Επικεφαλής της παράταξης «Δήμος 
Πύργου – Πρωτεύουσα Ευθύνης» 

 

30. Χριστοπούλου – Πισιμάνη Ασπασία 
 

31. Γιάνναρος Χρήστος – Επικεφαλής της 
παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση 

Πύργου» 

 

32. Δημητρόπουλος Ανδρέας – 

Επικεφαλής της παράταξης «Ελληνική 

Αυγή για το Πύργο» 

 

33. Μιχαλακόπουλος Χαράλαμπος – 

Επικεφαλής της παράταξης 
«Αναγένεσις στον Δήμο Πύργου» 

 

       Στη συνεδρίαση για την τήρηση των πρακτικών παρίστατο η υπάλληλος του 
Δήμου Π. Λιβέρη.         
 

---------------------------------------------------- 
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 Ακολούθως ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του Δημοτικού Συμβουλίου το 1ο θέμα 
της ημερήσιας διάταξης με τίτλο: «Ενημέρωση της Δημοτικού Συμβουλίου από τον 

εκπρόσωπο της εταιρείας «ΜΕΣΟΓΕΙΟΣ» σχετικά με τη λειτουργία της 

προσωρινής ενδιάμεσης λύσης διαχείρισης των απορριμμάτων, μέχρι την 

έναρξη λειτουργίας του έργου «Κινητή Μονάδα Μηχανικής Ανακύκλωσης και 
Κομποστοποίησης Νομού Ηλείας» και παραχώρησε το λόγο  στον εκπρόσωπο της 

εταιρείας κ. Διονύσιο Γεωργόπουλο, ο οποίος ενημέρωσε το Σώμα για την πορεία 

της κατασκευής της μονάδας επεξεργασίας των απορριμμάτων και απάντησε 
σε ερωτήσεις που τέθηκαν από το Δήμαρχο, τους Επικεφαλής των παρατάξεων και 
δημοτικούς συμβούλους σχετικά με τη λειτουργία της προσωρινής ενδιάμεσης λύσης 
διαχείρισης των απορριμμάτων.  
Επίσης παρίστατο και παρείχαν πληροφορίες επί του θέματος εκπροσωπώντας το 
δήμο Ήλιδας η κ. Ν. Κοκκαλιάρη. και ο κ. Παπαγεωργίου. 
 
 Μετά την ολοκλήρωση της ενημέρωσης, ο Δήμαρχος πρότεινε στο Σώμα να 
λάβει απόφαση και να ζητήσει την  τροποποίηση και τη βελτίωση των όρων της 
συμφωνίας με τις ανάδοχες εταιρείες «Μεσόγειος» και «Άβαξ» στη βάση της νέας 
πραγματικότητας, σχετικά με τις επιθυμητές και μετά βεβαιότητας προσδοκώμενες 
ποσότητες απορριμμάτων που θα ανακυκλώνονται και τις λοιπές νέες συνθήκες. 
Δηλαδή, ενόψει των νέων συνθηκών να γίνει η διαπραγμάτευση ώστε να 
τροποποιηθούν οι συμφωνίες. 
 
 Εν συνεχεία ο Πρόεδρος, αφού τόνισε ότι η απόφαση αυτή είναι πολιτική και το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο ως κυρίαρχο όργανο µπορεί να αποφασίσει περί παντός, έθεσε σε ψηφοφορία την 
πρόταση του Δημάρχου, το αποτέλεσμα της οποίας έχει ως εξής: 
 
- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «Ανα.Σ.Α» κ.κ. Ν. Κοτσώνης, Α. 

Βγενόπουλος, Ι. Παπαδημητρίου, Σ. Αλικάκη – Τζανέτου, Μ. Αχτύπης, Β. 
Σωτηρόπουλος, Δ. Μεσσαλάς, Ι. Σπηλιωτόπουλος, Ε. Κυριαζής, υπερψήφισαν την 
πρόταση του Δημάρχου. 
 

- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «ΜΑΖΙ ΜΠΡΟΣΤΑ» κ.κ. Κ. Νικολούτσος – 

Επικεφαλής , Γ. Ανδριόλας, Α. Σκαρτσιάρης,  δήλωσαν ότι απέχουν της ψηφοφορίας, 
καθώς όπως ανέφερε µεταξύ άλλων ο Επικεφαλής, «..Το θέµα δεν µπορεί να εισαχθεί στην 
ηµερήσια διάταξη Απόψε ήρθαµε για ενηµέρωση και αποκοµίσαµε κάποια πράγµατα. ∆εν 
ήρθαµε να πάρουµε απόφαση. Το να πάρουµε απόφαση σηµαίνει και µια προετοιµασία από τη 
µεριά µας και δεν θέλουµε να είναι ούτε πρόχειρη ούτε επιπόλαιη». 

 
- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «ΜΠΟΡΟΥΜΕ» κ.κ. Ε. Καννής – 

Επικεφαλής, Ν. Θεοδώρου, Β. Παναγόπουλος, Σ. Κωνσταντόπουλος, δήλωσαν ότι 
απέχουν της ψηφοφορίας καθώς όπως ανέφερε µεταξύ άλλων ο Επικεφαλής «… πάντοτε 
υπάρχουν δυνατότητες βελτίωσης µιας πρότασης. Έρχεται όµως παράτυπα». 

 
- Ο κ. Π. Φραγκαντώνης δήλωσε ότι ψηφίζει την πρόταση του ∆ηµάρχου µε την προσθήκη 

της δηµιουργίας Κ∆ΑΥ.  
(ο ∆ήµαρχος αποδέχθηκε την πρόταση αυτή) 
 

- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «ΠΥΡΓΟΣ – ΕΡΓΟ ΠΟΛΙΤΩΝ» κ.κ. Α. 

Καράμπελας - Επικεφαλής, Ι Παναγόπουλος, Θ. Ντοάς, Ν. Κατελούζος δήλωσαν ότι 
ψηφίζουν την πρόταση του ∆ηµάρχου µε τη συµπλήρωση σ΄αυτή δεύτερου σκέλους που είναι η 
άµεση έναρξη της διαδικασίας εκπόνησης µελέτης για την αποκατάσταση του ΧΑ∆Α στο 
ΠΟΤΟΚΙ, πρόταση την οποία ζήτησε από τον Πρόεδρο να θέσει σε ψηφοφορία. 
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- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «ΟΡΑΜΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑΣ» κ.κ. Ι. 
Αργυρόπουλος του Γεωργίου – Επικεφαλής, Ι. Αργυρόπουλος του Παναγιώτη και 
Θ. Κόρδας, δήλωσαν ότι υπερψηφίζουν την πρόταση του Δημάρχου. 

 

-  Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «ΔΗΜΟΣ ΠΥΡΓΟΥ – ΠΡΩΤΕΥΟΥΣΑ 
ΔΥΝΑΜΗ» κ.κ. Χ. Αριστειδόπουλος – Επικεφαλής, Α. Χριστοπούλου -  Πισιμάνη, 

δήλωσαν ότι υπερψηφίζουν την πρόταση του ∆ηµάρχου. Επιπλέον ο Επικεφαλής πρότεινε ο 
∆ήµαρχος να πραγµατοποιήσει µια σύσκεψη µε τους Επικεφαλής των παρατάξεων για το 
συγκεκριµένο θέµα.. 

 

- Ο Επικεφαλής της παράταξης «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΠΥΡΓΟΥ» κ. Χ. Γιάνναρος 
δήλωσε ότι ψηφίζει κατά και θεωρεί τη σύµβαση µε την εταιρεία επαίσχυντη και θα πρέπει να 
συζητηθεί εξ’ αρχής. 

 
- Ο Επικεφαλής της παράταξης «ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΥΓΗ ΓΙΑ ΤΟΝ ΠΥΡΓΟ» κ. Α. 

Δημητρόπουλος, δήλωσε ότι και για την πρόταση και για την διεκδίκηση των συµφερόντων 
του ∆ήµου ψηφίζει θετικά.  

 

- Ο Επικεφαλής της παράταξης «ΑΝΑΓΕΝΕΣΙΣ ΣΤΟ ΔΗΜΟ ΠΥΡΓΟΥ» κ. Χ. 
Μιχαλακόπουλος δήλωσε ότι ψηφίζει την πρόταση του ∆ηµάρχου και ότι έχει σχέση µε το 
καλό των δηµοτών. 

 

- Οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ.κ. Χ. Χριστόπουλος, Κ. Γεράνιος, ∆. Λιατσής, ∆. Μπέλτσος  κατά την 
ψηφοφορία του θέµατος βρέθηκαν απόντες.  

 
 Στο σημείο αυτό ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου. έθεσε σε ψηφοφορία 

την πρόταση του κ. Α. Καράμπελα, που διατυπώθηκε κατά την ψηφοφορία της πρότασης του 
∆ηµάρχου και ανωτέρω αναφέρεται, το αποτέλεσμα της οποίας έχει ως εξής: 
  
- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «Ανα.Σ.Α» κ.κ. Ν. Κοτσώνης, Α. 

Βγενόπουλος, Ι. Παπαδημητρίου, Σ. Αλικάκη – Τζανέτου, Μ. Αχτύπης, Β. 
Σωτηρόπουλος, Δ. Μεσσαλάς, Ι. Σπηλιωτόπουλος, Ε. Κυριαζής - Πρόεδρος 
υπερψήφισαν την πρόταση. 
  

- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «ΜΑΖΙ ΜΠΡΟΣΤΑ» κ.κ. Κ. Νικολούτσος – 

Επικεφαλής , Γ. Ανδριόλας,  δήλωσαν ότι απέχουν της ψηφοφορίας. 
 

- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «ΜΠΟΡΟΥΜΕ» κ.κ. Ε. Καννής – 
Επικεφαλής, Ν. Θεοδώρου, Β. Παναγόπουλος, Σ. Κωνσταντόπουλος δήλωσαν ότι 
απέχουν της ψηφοφορίας,  καθώς όπως ανέφεραν δεν τηρήθηκε η διαδικασία και παραβιάστηκε 
ο κανονισµός λειτουργίας του δηµοτικού συµβουλίου. 
 

- Ο κ. Π. Φραγκαντώνης δήλωσε ότι υπερψηφίζει την πρόταση. 
 

- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «ΠΥΡΓΟΣ – ΕΡΓΟ ΠΟΛΙΤΩΝ» κ.κ. Α. 

Καράμπελας, Ι Παναγόπουλος, Θ. Ντοάς, Ν. Κατελούζος υπερψήφισαν. 
 

- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «ΟΡΑΜΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑΣ» κ.κ. Ι. 
Αργυρόπουλος του Γεωργίου – Επικεφαλής, Ι. Αργυρόπουλος του Παναγιώτη και 
Θ. Κόρδας, υπερψήφισαν την πρόταση. 
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-  Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «ΔΗΜΟΣ ΠΥΡΓΟΥ – ΠΡΩΤΕΥΟΥΣΑ 
ΔΥΝΑΜΗ» κ.κ. Χ. Αριστειδόπουλος – Επικεφαλής, Α. Χριστοπούλου -  Πισιμάνη, 

υπερψήφισαν την πρόταση. 
 

- Ο Επικεφαλής της παράταξης «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΠΥΡΓΟΥ» κ. Χ. Γιάνναρος 
ψήφισε αρνητικά.. 

 
- Ο Επικεφαλής της παράταξης «ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΥΓΗ ΓΙΑ ΤΟΝ ΠΥΡΓΟ» κ. Α. 

Δημητρόπουλος, υπερψήφισε την πρόταση.  
 
 

- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Α. Σκαρτσιάρης Χ. Χριστόπουλος, Κ. Γεράνιος, Δ. 
Λιατσής, Δ. Μπέλτσος, Χ. Μιχαλακόπουλος  κατά την ψηφοφορία βρέθηκαν 
απόντες.  

  
Το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου 

 

Λαμβάνοντας υπόψη του τ’ ανωτέρω 
 

                                                Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  
 Κατά πλειοψηφία ζητά: 
- την  τροποποίηση και τη βελτίωση των όρων της συμφωνίας με τις ανάδοχες 

εταιρείες «Μεσόγειος» και «Άβαξ» στη βάση της νέας πραγματικότητας, 
σχετικά με τις επιθυμητές και μετά βεβαιότητας προσδοκώμενες ποσότητες 
απορριμμάτων που θα ανακυκλώνονται και τις λοιπές νέες συνθήκες.  
Ενόψει των νέων συνθηκών να γίνει διαπραγμάτευση ώστε να τροποποιηθούν 
οι υφιστάμενες συμφωνίες, προς όφελος του Δήμου, δεδομένης και της θετικής 
στάσης του εκπροσώπου της εταιρείας, όπως αυτή εκφράστηκε κατά τη 
συζήτηση που διημείφθη.  
 

- Τη δημιουργία ΚΔΑΥ  
 

 |Την άμεση έναρξη της διαδικασίας εκπόνησης μελέτης για την 
αποκατάσταση του ΧΑΔΑ στο ΠΟΤΟΚΙ 
 
 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  311//2019. 
Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το παρόν πρακτικό που υπογράφεται ως ακολούθως: 
 
      Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                  ΤΑ ΜΕΛΗ                                      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

Ακριβές Απόσπασμα 

Εκ των πρακτικών του Δ.Σ. 

Πύργος 7 – 11 -2019 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

 

ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ ΚΥΡΙΑΖΗΣ 


